
Protokół nr 2/2023/2024 z zebrania Rady Rodziców przy XXIV Liceum 

Ogólnokształcącym im. Cypriana Kamila Norwida w Warszawie 

z dnia 2 października 2023 r.

Porządek zebrania:

1. Wybór Przewodniczącego i Protokolanta zebrania.

2. Udzielenie absolutorium ustępującej Radzie Rodziców za realizację Planu Finansowego w roku 

szkolnym 2022/2023.   

3. Uchwalenie Planu Finansowego na r. sz. 2023/2024.

4. Sprawy różne.

Ad 1.

W zebraniu Rady Rodziców, które odbyło się w dniu 2 października 2023 r. o godz. 18:00 w sali nr 12 

w XXIV LO im. C.K. Norwida, przy ul. Obozowej 60 w Warszawie, wzięli udział jej członkowie, wg listy 

obecności  stanowiącej  załącznik  nr  1  do  niniejszego protokołu  oraz  pracownik  szkoły  p.  Ewa Sołtan 

(obecna przy omawianiu pkt 1-3). 

Zebranie  otworzył  Przewodniczący  Rady  Rodziców  p.  Sławomir  Miązek  i  zapoznał  zebranych  

z  proponowanym  porządkiem  obrad,  który  następnie  został  przyjęty.  Jednogłośnie  (19  głosów  za) 

wybrano p. Sławomira Miązka na Przewodniczącego Zebrania Rady oraz p. Annę Czerską-Buczkowską na 

Protokolanta. 

Ad 2. 

Po przeprowadzaniu dyskusji na temat sprawozdania z realizacji Planu Finansowego Rady Rodziców za 

okres sprawozdawczy w r. szk. 2022/2023 Rada jednogłośnie uchwaliła absolutorium dla jego wykonania 

(19 głosów za) -  Uchwała nr 5/2023/2024,  z zastrzeżeniem, że zostanie dołączony przez skarbnika 

raport uwzględniający poszczególne pozycje Planu Finansowego 2022/2023.

Ad 3. 

W odniesieniu do poprzednich lat, w Planie Finansowym na r. sz. 2023/24 Rada Rodziców wprowadziła 

następujące zmiany:

W części PLANOWANE PRZYCHODY: 

 połączenie pozycji składki RR - 65 tys. zł i składki ochrona - 50 tys. zł w jedną: składki RR - 115 

tys. zł, 

W części PLANOWANE WYDATKI: 

 zwiększenie pozycji  nagrody dla wyróżniających się uczniów z 15 tys. na 20 tys., a usunięcie 

pozycji nagrody pieniężne dla uczniów za wyniki w nauce – 3 tys. zł, 

 zwiększenie pozycji inicjatywy samorządu uczniowskiego z 2 tys. na 3 tys. zł,

 zwiększenie pozycji  pomoc socjalna dla uczniów z 2 tys. zł na 15 tys. zł i wykreślenie zapisu  

w nawiasie („w tym wycieczki”),

 połączenie pozycji  książki do biblioteki - 2 tys. zł  i  prenumerata czasopism - 500 zł w jedną 

pozycję książki i czasopisma - 2,5 tys. zł,

 zwiększenie pozycji apteczka (leki i środki opatrunkowe) z 1 tys. zł do 3 tys. zł,

 dodanie pozycji różowa skrzynka – 3 tys. zł,
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 usunięcie pozycji kawa, herbata napoje dla uczniów - 2 tys. zł. 

 zmniejszenie pozycji rezerwa z 44,17 tys. zł na 25,17 tys. zł. 

Pozostałe pozycje pozostały bez zmian zgodnie z pierwotną propozycją. Po podsumowaniu planu wydatki 

wyniosły - 131,7 tys. zł (pierwotna propozycja zakładała - 112,7 tys. zł).

Po wprowadzeniu ww. zmian Plan Finansowy Rady Rodziców na r. szk. 2023/2024 został jednogłośnie 

przyjęty  (19 głosów za)  -  Uchwała nr  6/2023/2024.  Ustalono również,  że  obecni  przedstawiciele 

poszczególnych  oddziałów  przekażą  informację  do  swoich  klas  na  temat  konieczności  opisywania 

przelewów wg wzoru: „Jan Nowak klasa 1A składka RR” , Ustalono, że z częstotliwością raz na 2 miesiące 

p. Ewa Sołtan przygotuje podsumowanie wpłat gotówkowych dla poszczególnych klas. 

Ad 4. 

p. Andrzej Bednarczyk (3E) zaproponował utworzenie grupy na komunikatorze WhatsApp, na podstawie 

danych kontaktowych z listy obecności,  jako szybszą i  bardziej efektywną formę komunikacji  między 

członkami Rady niż Vulcan. Wniosek został przyjęty. Zaznaczono, że po ustaleniu przedstawicieli klas, 

które nie były jak dotąd reprezentowane na posiedzeniach Rady (na dzień posiedzenia  - siedem klas), 

osoby te zostaną dołączone do grupy.

p. Jerzy Karbowski (1B) zaproponował utworzenie grupy roboczej, której zadaniem będzie opracowanie 

regulaminu Rady. Do prac w ramach ww. grupy roboczej zgłosili się:

p. Jerzy Karbowski (1B),

p. Michał Majewski (1G),

p. Karina Banasiewicz-Kacperska (2F).

Wyniki prac grupy czyli gotowe propozycje dokumentów, po uzyskaniu akceptacji Rady, będą musiały 

zostać skonsultowane z dyrekcją szkoły. 

Ustalono,  że  konieczne  jest  bieżące  informowanie  społeczności  szkolnej  o  działaniach  Rady,  w  celu 

zagwarantowania przejrzystości jej działalności, ale też aktywizacji uczniów oraz rodziców i zachęcenia 

ich  tym  samym do  regulowania  składek  na  rzecz  działań  w  szkole.  Mógłby  być  to  np.  newsletter 

kierowany do rodziców i rozbudowana zakładka dedykowana Radzie na stronie internetowej szkoły. Do 

tego zadania zgłosiły się:

p. Karina Banasiewicz-Kacperska (2F),

p. Anna Czerska-Buczkowska (3A).

Z  kolei  rozbudowanie  komunikacji  z  uczniami  mogłoby  przyczynić  się  odświeżenia  tematu  funduszu 

inicjatyw uczniowskich. 

Następne posiedzenie Rady zaplanowane zostało na 20 listopada 2023 r. 

Przewodniczący Rady Rodziców Sławomir Miązek  ………………………

Protokolant  Anna Czerska-Buczkowska     ………………………
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